

No. 72506

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 53511. **Multilateral**

Protocol amending the Agreement on the Eurasian Group on combatting money laundering and financing of terrorism and the Regulation on the procedure for forming and implementing the budget of the Eurasian Group on combatting money laundering and financing of terrorism. Tashkent, 1 June 2022

Registration with the Secretariat of the United Nations: Eurasian Group on combating money laundering and financing of terrorism (EAG), 1 March 2024

Done at New York on 21 May 2024

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 53511. **Multilatéral**

Protocol modifiant l'Accord relatif au Groupe Eurasie pour la lutte contre le blanchiment de capitaux et le financement du terrorisme et le Règlement relatif à la procédure de formation et d'exécution du budget du Groupe Eurasie pour la lutte contre le blanchiment de capitaux et le financement du terrorisme. Tachkent, 1^{er} juin 2022

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Groupe Eurasie de lutte contre le blanchiment de capitaux et le financement du terrorisme (GEA), 1^{er} mars 2024

Fait à New York le 21 mai 2024

Pour le Secrétaire général